



琴園國樂團 Chin Yuan Chinese Orchestra

團長 Director :
林谷珍 Kujen LIN

藝術總監 Artistic Director :
李彤 Lydia LI

聯絡人 Contact :
李彤 Lydia LI

電話 Tel :
+886-2-2361-8107

E-mail :
chinyuan.tp@gmail.com

網址 Website :
http://www.chin-yuan.net

團隊地址 Address :
10044臺北市中正區博愛路29號3樓
3F., No.29, Bo'ai Rd., Zhongzheng Dist., Taipei City
10044, Taiwan (R.O.C.)

1988年創團，致力於民族音樂的推廣傳承，演出場次達一百六十餘場。包括於國家音樂廳舉辦的二十二場「中國竹笛名家名曲系列」音樂會，曾邀請數十位笛家來臺演出，將藝術精粹記錄、保存並出版，深受海內外笛壇人士之肯定與好評。並曾多次獲選為文化部獎助團隊。

The mission of Chin Yuan Chinese Orchestra is to promote and glorify traditional Chinese music. Over 160 concerts were held to this end. Including 22 'Chinese Bamboo Flute Masters Concert' at the National Concert Hall which were recorded, preserved and published as precious performing arts documentary. Not only that, Chin Yuan has been received grants from the Ministry of Culture several times.

說書人音樂劇場—《大唐盛世·李暮傳奇》| LI MO—Legend from Tang Dynasty



說書人音樂劇場—《大唐盛世·李暮傳奇》| LI MO—Legend from Tang Dynasty



《杜如松笛子獨奏會-溪花禪意》Bamboo Flute Concert



2012年邀請王中山至臺灣演出《競箏》Guzheng Concert



說書人音樂劇場—《大唐盛世·李暮傳奇》蕭白鋪 | LI MO—Legend from Tang Dynasty

Chin Yuan
Chinese
Orchestra

Chin Yuan Chinese Orchestra

說書人音樂劇場《大唐盛世·李暮傳奇》

突破半世紀以來國樂表演形式，新形態國樂音樂劇。取材自唐代音樂軼聞，以唐玄宗開元年間「吹笛聖手—李暮」傳奇一生的為背景，蘊含詩、書、樂、畫、琴及說書，以臺灣、客家、歌仔、南管、原住民等民間素材與經典名曲精彩段落融入其中。

LI MO—Legend from Tang Dynasty

A breakthrough of the past half century's Chinese orchestra, a new form of Chinese orchestra musical. Based on music tales concerning the flute master Li from Tang Dynasty, the orchestra includes different art forms and different elements in the performance.

琴園國樂團於屏東縣藝術館演出「說書人音樂劇場」，以說書人引出一首首經典名曲，團長林谷珍與團員還特別展示長達四米的長笛吹奏，果真讓人耳目一新。 -世界新聞網

The orchestra performs Story-Teller Musical in Pingtung County Center of Arts. By "telling" classical numbers as a story-teller, director of the orchestra Kujen Lin also plays a flute of 4 meters long, which really impresses those who witness the performance. -The World Journal, USA

琴園在山東的巡演非常成功，並獲得媒體的熱烈報導。所帶來的臺灣特色樂器如《竹琴三韻》中的竹琴、《原民之歌》裏的竹鼓、雨柱、《客家平板》的客家鑼鼓等均博得滿堂喝采... -中國音樂報

Chin Yuan's tour in Shandong is quite successful with great media coverage. The Taiwanese style instruments and performances are praised by audiences. -China Music News, China